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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ 

 

• Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστή Χατζηδάκη 

• Υπουργό Τουρισμού, Όλγα Κεφαλογιάννη 

• Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, Βασίλη 

Κικίλια 

 

ΘΕΜΑ:  «Άμεση ανάγκη λήψης μέτρων για την προστασία και συντήρηση 

του πλοίου Παναγιώτης στον όρμο του Ναυαγίου»   

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Το Ναυάγιο Ζακύνθου, είναι ένα από τα εμβληματικότερα σύμβολα όχι 

μόνο του νησιού, αλλά και της χώρας μας, ενώ παράλληλα, ολόκληρη η 

περιοχή χαίρει τεράστιας προβολής και επισκεψιμότητας.   

 

Τα τελευταία χρόνια, έχουν γίνει προσπάθειες συντήρησης και προστασίας 

της περιοχής του Ναυαγίου και του καραβιού, ωστόσο λόγω στρεβλώσεων, 

εμμονών και απραξίας της προηγούμενης Δημοτικής Αρχής, ενώ είχαν 

εξευρεθεί τα αναγκαία κονδύλια τα έργα δεν προχώρησαν.  

 

Δυστυχώς, η κατάσταση στην περιοχή χειροτερεύει και το πλοίο έχει 

αφεθεί στην τύχη του, χωρίς οι αρμόδιοι να κινούνται προς την εξεύρεση 

των αναγκαίων λύσεων. 
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Το τελευταίο σαρανταοκτάωρο μάλιστα, μια σφοδρή κακοκαιρία στις 

δυτικές ακτές της Ζακύνθου επιβάρυνε ακόμη περισσότερο το πρόβλημα 

που υπάρχει στο σκελετό του πλοίου «Παναγιώτης» δημιουργώντας 

μεγάλες πιθανότητες ολικής καταστροφής του πλοίου, το οποίο θα έχει 

τεράστιες συνέπειες για τον τουρισμό και την οικονομία τόσο του νησιού 

όσο και της πατρίδας μας.  

 

Δεδομένης της έκτακτης κατάστασης και της άμεσης ανάγκης για 

προστασία και συντήρηση,  

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι υπουργοί: 

 

• Σε ποιες ενέργειες έχετε προβεί ή προτίθεστε να προβείτε για την 

άμεση συντήρηση και προστασία της περιοχής και του αξιοθέατου; 

 

• Υπάρχει μέριμνα από πλευράς Υπουργείων, για την άμεση 

παραχώρηση της διαχείρισης του αιγιαλού και της συντήρησης και 

προστασίας του πλοίου, στον δήμο Ζακύνθου, ο οποίος με επίσημη 

τοποθέτηση καλεί να αναλάβει την συνολική διαχείριση και 

προστασία; 

 

Ο ερωτών 

 

ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ ΑΚΤΥΠΗΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΖΑΚΥΝΘΟΥ 

 




